

Lunds Brukshundklubb

Rubrik: Styrelsemöte, digitalt

Mötesnummer: 4

Startdatum: Måndag 2026-05-25 kl. 19:00

Slutdatum: Måndag 2026-05-25 kl. 20:00

Plats: Digitalt

Beskrivning: N/A

Närvarande: Susanne Schönbeck, Daniel Zaar, Cecilia Hansen, Sara Brockstedt, Agneta Paul, Sara Määttä Damsby

Frånvarande: Stefan Sundholm, Eva Fabricius, Charlotte Hylén

Ordförande: Daniel Zaar

Protokollförare: Sara Brockstedt

Justerare: Agneta Paul



Närvarolista

Namn	Anslöt	Lämnade
Susanne Schönbeck	Måndag 2026-05-25 kl. 19:00	Måndag 2026-05-25 kl. 21:00
Daniel Zaar	Måndag 2026-05-25 kl. 19:00	Måndag 2026-05-25 kl. 21:00
Cecilia Hansen	Måndag 2026-05-25 kl. 19:00	Måndag 2026-05-25 kl. 21:00
Sara Brockstedt	Måndag 2026-05-25 kl. 19:00	Måndag 2026-05-25 kl. 21:00
Agneta Paul	Måndag 2026-05-25 kl. 19:00	Måndag 2026-05-25 kl. 21:00
Stefan Sundholm	Frånvarande	
Sara Määttä Damsby	Måndag 2026-05-25 kl. 19:30	Måndag 2026-05-25 kl. 21:00
Eva Fabricius	Frånvarande	
Charlotte Hylén	Frånvarande	

Nr	Beskrivning
1	Mötet öppnas Punktyp: Formalia Protokolltext: Daniel öppnar mötet.
2	Fastställande av dagordning Punktyp: Formalia Protokolltext: Dagordningen fastställdes.
3	Föregående mötesprotokoll Punktyp: Formalia Protokolltext:



Föregående mötesprotokoll är justerat och klart.

4 **Per capsulam beslut**

Punkttyp: Omröstning

Protokolltext:

Inga Per Capsulum denna gång.

5 **Nytt från distrikt och förbund**

Föredragande: Susanne Schönbeck

-

Protokolltext:

- Inbjudan till digitalt zoom möte med distriktet måndagen 22/6 efter midsommar (se mail).
Max 5 delegater per klubb,
Anmäl var för sig via mail till distriktets ordförande senast 18:e juni.
Daniel, Susanne och Sara B kan eventuellt vara med.

6 **Ekonomisk rapport**

Föredragande: Cecilia Hansen

Protokolltext:

Cecilia har skickat rapport inför mötet.

Höjningen på medlemsavgiften har slagit igenom nu, men tyvärr har vi färre medlemmar.

Vi får in mindre på kursavgifter eftersom vi inte har några egna instruktörer som håller kurser.

Uthyrning av hallen ligger +20 kkr jmf förra året.

Totalt går vi hitintills något plus.

7 **Rapport - Anläggning och Support**

Protokolltext:

- Ytterligare Fixardagar behövs, vi har ett stor underhållsbehov.
- Hur kan vi premiera de medlemmar som hjälper till ? Mat under jobbet, "halltider"
- Kan respektive grupp ta hand om sin del, dvs Rally gruppen fixar Rally boden osv.
- Upprätta lista med prioritering av vad som behöver göras, och inhandla det som behövs för att kunna jobba effektivt.

Lista på större uppgifter:

Fönster behöver målas
Bodar behöver målas
Hallens långsidor behöver tvättas
Se över utemöbler
Se över pergolan
Röja gräs runt staket etc ?
...

Prioritera lista på vad som ska göras. 1 Fönster, 2 Bodar, Tvätta hallens långsidor....

Ungdomsjobb ? finns det några hos fotbollen ? Skatt ? försäkring ?
betalning ??....

Daniel kontaktar fotbollen., om positivt får vi ha ett snabbinkallat synkroniseringsmöte.

Daniel hör med Bengt om lista på vad som behver göras.

- Hallen blev vattenfylld vid förra veckans regn, Solveig o Bengt undersöker med dränering och tar in offerter så vi får uppfattning om kostnad.
- Nya koder: är utskickade byts sista maj.

8

Rapport - Agility**Föredragande: Cecilia Hansen****Protokolltext:**

- **Tävling 4-7 juni**
1150 starter anmälda.
20 campinggäster har bokat plats den helgen! Ankomst med start torsdag kväll. **Ställ in skottträningen den 4:e**
Hallen reserverad från fredag kväll tom söndag.
Behövs fler funktionärer.
Daniel lägger ut info om tävling på hemsidan och FB
- Har "sandningen" av planen hjälpt ? Ja, Cecilia upplever att den är bättre. Stefan vet bättre.
- Kurser pågår som vanligt.

9

Rapport - Bruks och Lydnad

•

Protokolltext:

- Två senast utlysta kurserna har få anmälda, 5 stycken /kurs. Orsak ?
- Vi behöver planera in valpkurs till hösten, behöver annonseras nu.
Susanne kollar med Christina R.

- Planera in digitalt instruktörmöte, hör med grupperna för att sondera möjliga kurser.
- Allmän träning. 4 eller 5 gånger hitintills, kommer några varje gång. Bjud in instruktörer till "Öppen tränings gruppen" FB. Daniel fixar till onsdag.
Fortsätter till mitten Juni, omstart mitten augusti.
- Bruksmöte 2026-05-21, se bifogade minnnesanteckningar.
Det blir ingen sökgrupp till hösten.
Spårgrupp "lördagar" är ca 10 stycken, Kan ev starta ny grupp.....men någon måste driva. Söndagsgruppen är vilande.

10 **Rapport - Mondioring**

Föredragande: Daniel Zaar

Protokolltext:

Inget nytt.
Inte så många i gruppen.

11 **Rapport - Rallylydnad**

Protokolltext:

Avancerad kurs pågår.

12 **Rapport - Specialsök**

Föredragande: Agneta Paul

Protokolltext:

- Träningstävling - lyckad. 12 starter, 3 utifrån.
- Nuvarande träningsgrupp fungerar mycket bra. Dock lite för stor, 10-12 deltagare. Tar lite för lång tid vid träning.
- Det finns intresse för nya deltagare till träningsgruppen. Vi planerar därför att starta ytterligare en träningsgrupp till hösten.
Diskussion pågår om att det är önskvärt med att deltagarna har grunderna i specialsök.
- Generellt för träningsgrupper:
Träninggrupp ska ej likställas med en "gratis" kurs utan medlemma ska kunna grunderna i grenen och kunna bidra till gruppens utveckling.
Medlem i träningsgrupp ska kunna ta ansvar för sin egen träning.

13 **Rapport - IGP**

Protokolltext:

Ingen representant. Hör med Agge.
Info på hemsidan ?

14 **Övrigt**

Protokolltext:

- 80 (isch) års firande med tävling och grill. - Eva F är inte här idag.
Planera till början på hösten .
- Löpande inköp: Sara och Solveig upprätta instruktion "Hur gör vi" Konto finns hos kontorspartner, Levereras till Mia.
Hör även med Anna Rasch
- Uppstart av HUG: ställ fråga till instruktörsgruppen.
- Planera datum för sittning för genomgång av dator/admin. Reservera tid för detta på **nästa livemöte**. Daniel går igenom det som vi kan dela på att göra.

15 **Nästa möte**

Protokolltext:

- **Digitalt 21 juni, kl 19:30**
Fokusmöte: Fixardag med party.
Ta kontakt med EvaF innan möte.
- **Inget planerat möte i Juli. Per Capsulum om så behövs**
- **Augusti , onsdag19 kl 20.00** (efter Öppen träning). De som kan ses på plats.
- **Medlemsmöte 9 september.**

16 **Mötet avslutas**

Verifikat

Dokument-ID 09222115557580294954

Dokument

Protokoll - 2026-05-25

Huvuddokument

5 sidor

Startades 2026-06-08 09:31:49 CEST (+0200) av Reduca

eSign (Re)

Färdigställt 2026-06-08 10:00:29 CEST (+0200)

Initierare

Reduca eSign (Re)

reduca-esign@reduca.se

Signerare

Daniel Zaar (DZ)

misterz3d@gmail.com



Namnet som returnerades från svenskt BankID var

"Nicklas Peter Daniel Zaar"

Signerade 2026-06-08 09:41:06 CEST (+0200)

Sara Brockstedt (SB)

sara.brockstedt@telia.com



Namnet som returnerades från svenskt BankID var "SARA

BROCKSTEDT"

Signerade 2026-06-08 09:32:59 CEST (+0200)

Agneta Paul (AP)

agneta.paul@telia.com

Signerade 2026-06-08 10:00:29 CEST (+0200)

Detta verifikat är utfärdat av Scrive. Se de dolda bilagorna för mer information/bevis om detta dokument. Använd en PDF-läsare som t ex Adobe Reader som kan visa dolda bilagor för att se bilagorna. Observera att om dokumentet skrivs ut kan inte integriteten i papperskopian bevisas enligt nedan och att en vanlig papperutskrift saknar innehållet i de dolda bilagorna. Den digitala signaturen (elektroniska förseglingen) säkerställer att integriteten av detta dokument, inklusive de dolda bilagorna, kan bevisas matematiskt och oberoende av Scrive. För er bekvämlighet tillhandahåller Scrive även en tjänst för att kontrollera dokumentets integritet automatiskt på: <https://scrive.com/verify>

